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Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Komisja Wspólna 

Protokół nr 3 

III w dniu 18 lutego 2020  
Obrady rozpoczęto 18 lutego 2020 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 19:27 tego samego 
dnia. 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum. Czas rejestracji: 00:00 - 05:13 

Posiedzenie komisji otworzył Przewodniczący komisji Komunalnej Andrzej Staszak. 
Stwierdził quorum. 
 
W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Basarab 
2. Hanna Caban 
3. Mirosław Dziewiałtowicz 
4. Ewelina Gabryszewska 
5. Olga Grajek-Górecka 
6. Krzysztof Grzywnowicz 
7. Marek Leciaho 
8. Roman Marciniak 
9. Krzysztof Psykała 
10. Tomasz Rymaszewski 
11. Anna Sianos  
12. Andrzej Staszak 
13. Jolanta Szymczak 
14. Denis Tomala 

Poinformował, że na wniosek Pani Wójt wprowadza się w punkcie 8 projekt uchwały w 
sprawie aplikowania Gminy Ustronie Morskie o środki w ramach konkursu ogłoszonego 
przez Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego naboru wniosków działanie 1 
„Poprawa zarządzania dziedzictwem kulturowym” Poddziałanie 1.2 Innowacyjne 
wykorzystanie infrastruktury do prezentacji dziedzictwa kulturowego, w punkcie 9 wniosek 
OSP Ustronie Morskie o przeniesienie środków ze sprzedaży samochodu strażackiego na 
zwiększenie środków na zakup doposażenia, w punkcie 11 projekt uchwały w sprawie zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustronie Morskie na lata 2020-2025. 

Głosowano w sprawie poszerzenie porządku posiedzenia.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga Grajek-Górecka, 
Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz 
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Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Denis Tomala 
NIEOBECNI (2) 
Hanna Caban, Jolanta Szymczak 
Opinia pozytywna.  
 
 
2. Opinia w sprawie złożonego wniosku o sprzedaż części działki gruntu nr 259/57 o 
pow. 0, 0531 ha położonej w obrębie ewidencyjnym Ustronie Morskie w trybie 
bezprzetargowym. Czas rejestracji: 05:14 – 01:04:31 

Sprawę przedstawiła kierownik GNP Ewa Ostrowska.  

W dyskusji wzięli udział: 
-Wioletta Tomoń 
- Tomasz Rymaszewski 
- Marek Leciaho 
- Bernadeta Borkowska 
- Anna Pietkowska 
- Magdalena Karwas 
- Andrzej Basarab 
- Mirosław Dziewiałtowicz 
- Olga Grajek-Górecka 
- Bernadeta Borkowska 
- Mirosław Dziewiałtowicz 
- Andrzej Staszak 
- Krzysztof Grzywnowicz 
- Denis Tomala 

Dyskusja dotyczyła konieczności zachowania wskazanej działki w zasobach gminnych w 
związku z koniecznością zabezpieczenia miejsc postojowych w najbliższej lokalizacji 
amfiteatru, koncepcji na zagospodarowanie terenu przez wnioskodawcę, zabezpieczenia 
dojazdu z paletami do posesji, wycinki drzew w związku z zakupem nieruchomości,  

Przerwa: 47:01 – 56:19 

Głosowano w sprawie wydania opinii w sprawie złożonego wniosku o sprzedaż części 
działki gruntu nr 259/57 o pow. 0, 0531 ha położonej w obrębie ewidencyjnym Ustronie 
Morskie w trybie bezprzetargowym. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska, Marek Leciaho, Anna Sianos , Andrzej Staszak 
PRZECIW (3) 
Roman Marciniak, Tomasz Rymaszewski, Denis Tomala 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, Krzysztof Psykała 
NIEOBECNI (2) 
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Hanna Caban, Jolanta Szymczak 
Opinia pozytywna. 

3. Opinia w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy obejmującej część pomieszczeń 
wiaty o pow. 9, 20 m 2 wraz z częścią działki nr 276/1 o pow. 7,30 m 2 położonej w 
obrębie ewidencyjnym Ustronie Morskie – cel przechowywanie opału. Czas rejestracji: 
01:04:32 – 01:07:09 

Wniosek przedstawiła Ewa Ostrowska kierownik GNP. 

Dyskusja – brak. 

Głosowano w sprawie opinii w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy obejmującej 
część pomieszczeń wiaty o pow. 9, 20 m 2 wraz z częścią działki nr 276/1 o pow. 7,30 m 2 
położonej w obrębie ewidencyjnym Ustronie Morskie – cel przechowywanie opału – dla 
dwóch dzierżawców. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Krzysztof 
Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 
Anna Sianos , Denis Tomala 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Olga Grajek-Górecka, Andrzej Staszak 
NIEOBECNI (2) 
Hanna Caban, Jolanta Szymczak 
Opinia pozytywna.  
 
4. Opinia w sprawie oddania w najem części dachu budynku położonego przy ul. 
Geodetów 1 w Ustroniu Morskim na okres 10 lat. Czas rejestracji: 01:07:41 – 01:26:10 

Przedstawiła Ewa Ostrowska kierownik GNP.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Denis Tomala 
- Anna Sianos  
- Andrzej Basarab 
- Marek Leciaho 
- Mirosław Dziewiałtowicz 
- Tomasz Rymaszewski 
- Roman Marciniak 

Dyskusja dotyczyła dwóch lokalizacji we wniosku, stanowiska OSP, usunięcia instalacji w 
poprzednich latach, uzgodnienia lokalizacji z mieszkańcami, innej lokalizacji niż wskazana 
we wniosku, innych podmiotów posiadających w tej lokalizacji nadajników, protestów 
mieszkańców w związku z poprzednim postawieniem masztu, wysokości masztu, powstania 
masztów na terenie prywatnym w Sianożętach,  
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Głosowano w sprawie opinii w sprawie oddania w najem części dachu budynku 
położonego przy ul. Geodetów 1 w Ustroniu Morskim na okres 10 lat.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
PRZECIW (10) 
Andrzej Basarab, Ewelina Gabryszewska, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, 
Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , 
Andrzej Staszak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Mirosław Dziewiałtowicz, Denis Tomala 
NIEOBECNI (2) 
Hanna Caban, Jolanta Szymczak 
Opinia negatywna. 

5. Opinia w sprawie nabyci w drodze komunalizacji przez Gminę od Skarbu Państwa 
działki numer 354/5 o pow. 0, 0914 ha w obrębie ewidencyjnym Ustronie Morskie (rów 
na odcinku od ul. Polnej do ul. Targowej). Czas rejestracji: 01:26:30 – 01:51:57. 

Przedstawiła Ewa Ostrowska kierownik GNP.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Olga Grajek-Górecka 
- Marek Leciaho 
- Andrzej Basarab 
- Bernadeta Borkowska 
- Magdalena Karwas 
- Krzysztof Grzywnowicz 
- Tomasz Rymaszewski 

Dyskusja dotyczyła wykupienia działki przez inwestora od Skarbu Państwa, zdewastowanej 
przez inwestora ulicy Górnej, nie przejezdnej ulicy Polnej, wykupienia rowu przez gminę, aby 
sprzedać ją inwestorowi, zasadności wykupu rowu inwestorowi, który sieje dla mieszkańców 
utrudnienia, a nie korzyści, wniosku o wykup rowu w poprzedniej kadencji, wypowiedzi w tej 
kwestii przez wody polskie, kosztów utrzymywania rowu przez gminę, przykrycia rowu 
powyżej i poniżej 10 metrów długości, zabezpieczenia rowu za szkołą, utrudnień związanych 
z realizacją inwestycji, stanu nawierzchni ulicy Górnej, podpisanego porozumienia odnośnie 
naprawy drogi ulicy Górnej do stanu pierwotnego, zalewania działek przed ulicą Targową, 
odprowadzenia wód opadowych, lokalizacji rowu. 

Głosowano w sprawie opinii w sprawie nabyci w drodze komunalizacji przez Gminę od 
Skarbu Państwa działki numer 354/5 o pow. 0, 0914 ha w obrębie ewidencyjnym 
Ustronie Morskie (rów na odcinku od ul. Polnej do ul. Targowej). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Andrzej Basarab, Krzysztof Grzywnowicz, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz 
Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Denis Tomala 
PRZECIW (2) 
Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Ewelina Gabryszewska 
NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU (1) 
Marek Leciaho 
NIEOBECNI (2) 
Hanna Caban, Jolanta Szymczak 
Opinia pozytywna.  
 
6. Wniosek pracowników Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji o podwyżkę 
wynagrodzeń. Czas rejestracji: 01:57:58 – 02:14:01. 

Wniosek przedstawił Przewodniczący Rady Gminy podkreślając, że kształtowanie 
wynagrodzeń nie jest domeną Rady Gminy. Przedstawił odpowiedź przekazaną do 
pracowników GOSIR. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Denis Tomala 
- Marek Leciaho 
- Zenon Wajgert 
- Elżbieta Macek  
- Tomasz Rymaszewski 
- Krzysztof Grzywnowicz 

Dyskusja dotyczyła braku kompetencji rady do ustalenia wynagrodzeń, wysokości 
wynagrodzeń, jakich oczekują pracownicy, oszczędności, jakie może ponieść jednostka w 
celu zwiększenia wynagrodzeń, regulacji płac pracowników, a nie podwyżki, braku środków 
w dziale 926 na wynagrodzenia, środków, o jakie Dyrektor występował do Wójt na 
wynagrodzenia, nie zabezpieczenia środków na nagrody dla pracowników we wszystkich 
jednostkach gminnych, inwestycji zaplanowanych, budżetów na wynagrodzenia dla 
pracowników, sposobu naliczenia wynagrodzeń w GOSIR, docenienia pracowników 
i znalezienia środków,  

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek formalny, aby przed projektem budżetu na 
2020r. Wójt przedstawiła analizę wynagrodzeń,  

Głosowano wniosek formalny o przedstawienie przez Wójt szczegółowej analizy 
wynagrodzeń w jednostkach organizacyjnych gminy.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga Grajek-Górecka, 
Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz 
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Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Denis Tomala 
NIEOBECNI (2) 
Hanna Caban, Jolanta Szymczak 
Opinia pozytywna.  
 
7. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ustronie Morskie na rok 
2020. Czas rejestracji: 02:14:04 – 02:21:40 

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor GOSIR Zenon Wajgert.  

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Ustronie Morskie na rok 2020. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga Grajek-Górecka, 
Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , 
Andrzej Staszak, Denis Tomala 
BRAK GŁOSU (1) 
Krzysztof Grzywnowicz 
NIEOBECNI (2) 
Hanna Caban, Jolanta Szymczak 
Opinia pozytywna. 

Przerwa: 02:21:41 – 02:34:58 
 
8. Projekt uchwały w sprawie aplikowania Gminy Ustronie Morskie o środki w ramach 
konkursu ogłoszonego przez Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego naboru 
wniosków działanie 1 „Poprawa zarządzania dziedzictwem kulturowym” Poddziałanie 
1.2 Innowacyjne wykorzystanie infrastruktury do prezentacji dziedzictwa kulturowego. 
Czas rejestracji: 02:34:59- 02:50:24 

Projekt uchwały przedstawiła Anna Pietkowska.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 
- Krzysztof Grzywnowicz 
- Tomasz Rymaszewski 
- Mirosław Dziewiałtowicz 

Dyskusja dotyczyła kosztu inwestycji, rozważenia sytuacji, gdzie gmina nie zmieści się w 
kwocie inwestycji ze względu inflacji, wysokości dofinansowania, technicznej zabudowy 
amfiteatru, projektu na przebudowę amfiteatru, przyczyn aktualizacji projektu, dostosowania 
projektu do osób niepełnosprawnych, całkowitego kosztu inwestycji, hali widowiskowo – 
turystycznej, wartości dofinansowania – czy jest stała czy zmienna. 



str. 7 
 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie aplikowania Gminy Ustronie 
Morskie o środki w ramach konkursu ogłoszonego przez Ministerstwo Kultury i 
Dziedzictwa Narodowego naboru wniosków działanie 1 „Poprawa zarządzania 
dziedzictwem kulturowym” Poddziałanie 1.2 Innowacyjne wykorzystanie infrastruktury 
do prezentacji dziedzictwa kulturowego.  

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, 
Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Denis Tomala 
PRZECIW (1) 
Marek Leciaho 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Ewelina Gabryszewska 
NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU (1) 
Tomasz Rymaszewski 
NIEOBECNI (2) 
Hanna Caban, Jolanta Szymczak 
Opinia pozytywna.  
 
9. Wniosek OSP Ustronie Morskie o przeniesienie środków ze sprzedaży samochodu 
strażackiego na zwiększenie środków na zakup doposażenia. Czas rejestracji: 02:50:27 – 
03:50:41 

Wniosek przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek informując o chęci podzielenia 
środków na doposażenie jednostki OSP Ustronie kwotą 40 000, 00 zł, a kwotę 7 000, 00 zł na 
GOSIR uruchomienie kamerki internetowej – środki niezabezpieczone w budżecie jednostki.    

W dyskusji wzięli udział: 
- Denis Tomala 
- Elżbieta Macek  
- Bernadeta Borkowska 
- Zaproszony Gość 
- Marek Leciaho 
- Andrzej Basarab 
- Ewelina Gabryszewska 

Dyskusja dotyczyła docenienia działalności OSP, podziału kwoty, nie ujęcia kwoty 
w zmianach w budżecie, spornego podziału kwoty, obsługi kamery. Przybliżono problemy 
finansowe OSP – braku wyposażenia samochodu w sprzęt do samodzielnych akcji ratowniczo 
gaśniczych, sprzedaży samochodu jelcz, przełożenia sprzętu ze sprzedanego samochodu do 
nowego, braku sprzętu w sprzedanym samochodzie strażackim, ilości wyjazdów OSP 
Ustronie Morskie do zdarzeń na terenie gminy, ilości druhów OSP Ustronie Morskie, 
jednostki odpowiedzialnej za umundurowanie OSP, ilości druhów, którzy nie uczestniczyli w 
akcji pożarniczej, rozdysponowania kwoty na wszystkie jednostki OSP na terenie gminy, czy 
pozostałe jednostki OSP wiedzą o środkach, wniosku OSP Kukinia o doposażenie po terminie 
składania wniosków do budżetu, nieformalnego wniosku OSP Kukinia, doposażenia Kukini z 
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innych środków, braku wniosku z Rusowa, wprowadzenia środków w paragrafie straży 
pożarnej całej kwoty przed podziałem, braku wiedzy pozostałych jednostek na temat kwoty. 

Przerwa: 03:37:05 -03:49:00 

Głosowano wniosek formalny o podział środków 40 000, 00 zł między jednostkami, o 
konsultację z prezesami OSP.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof 
Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej 
Staszak, Denis Tomala 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Andrzej Basarab, Tomasz Rymaszewski 
NIEOBECNI (2) 
Hanna Caban, Jolanta Szymczak 
Opinia pozytywna.  
 
10. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020. Czas rejestracji: 
03:50:42 – 04:26:08. 

Projekt wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Gminy.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Tomasz Rymaszewski 
- Marek Leciaho 
- Ewelina Gabryszewska 
- Zenon Wajgert 
- Elżbieta Macek  
- Anna Pietkowska 
- Andrzej Basarab 
- Andrzej Staszak 
- Mirosław Dziewiałtowicz 

Dyskusja dotyczyła naprawy wjazdu do PSZOK, uregulowanych spraw drogi, uzupełnienia 
oznakowania poziomego, lokalizacji progów zwalniających, ograniczenia tonażowego, 
projektu organizacji ruchu, opracowania dokumentacji technicznej na projekt ul. Targowej w 
celu przejęcia gruntu, ab nie płacić dzierżawy gruntu, zwiększenia kwoty strefy płatnego 
parkowania, założenia nowego zadania Modernizacja Ośrodka Zdrowia na wymianę stolarki 
zewnętrznej bocznej – braku zapisu w projekcie budżetu, ilości okien i drzwi do wymiany, 
remontu toalety, podjazdu dla niepełnosprawnych, kwoty na kamerę, pomniejszenia kwoty z 
drogi Ku Słońcu na przebudowę ulicy Osiedlowej i Słonecznej, uszkodzonej fotopułapki, 
stanu ulicy Rolnej, odpadów na ulicy Marynarki Wojennej. 
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Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 
2020. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof Grzywnowicz, 
Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos , 
Andrzej Staszak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Ewelina Gabryszewska 
NIEOBECNI (3) 
Hanna Caban, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 
Opinia pozytywna.  
 
11. Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Ustronie Morskie na lata 2020-2025. Czas rejestracji: 04:26:10 – 04:30:49 

Projekt przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Tomasz Rymaszewski 
-Anna Pietkowska 

Dyskusja dotyczyła partnerstwa realizującego zadanie w związku z przebudową amfiteatru, 
prawa inwestora do gruntu pod amfiteatr.  

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Ustronie Morskie na lata 2020-2025.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga Grajek-Górecka, 
Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz 
Rymaszewski, Anna Sianos , Andrzej Staszak 
NIEOBECNI (3) 
Hanna Caban, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 
Opinia pozytywna.  
 
12. Wniosek o zapomogę związaną ze zdarzeniem losowym, spowodowanym siłami 
natury, w celu umożliwienia odbudowy konstrukcji dachowej. Czas rejestracji: 
04:30:51-04:50:48 

Wniosek przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek. Poinformowała, że wniosek został 
skierowany do GOPS.  
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W dyskusji wzięli udział: 
- Andrzej Basarab 
- Krzysztof Grzywnowicz 
- Bernadeta Borkowska 
- Mirosław Dziewiałtowicz 
- Tomasz Rymaszewski 
- Marek Leciaho 
 
Dyskusja dotyczyła braku kalkulacji poniesionych skutków finansowych, zasiłku celowego, 
możliwości wsparcia finansowej z budżetu gminy, wsparcia w formie zasiłku celowego 
specjalnego poprzez GOPS – wszystko zależy od  wywiadu środowiskowego, prowadzonej w 
nieruchomości działalności gospodarczej, ubezpieczenia nieruchomości, braku skali 
zniszczeń, udzielenia kredytu czy zapomogi zwrotnej przez gminę, zabezpieczonego dachu 
przez strażaków, braku reakcji ze strony wnioskodawcy, stworzenia w gminie mechanizmu, 
aby działać od razu, a nie czekać do momentu kiedy zbierze się komisja,  

13. Projekt uchwały w sprawie sposobu świadczenia usług przez Punkt Selektywnej 
Zbiórki Odpadów Komunalnych na terenie Gminy Ustronie Morskie. Czas rejestracji: 
04:50:49 – 05:25:06. 

Przedstawiła Ela Macek. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 
- Elżbieta Macek  
- Andrzej Basarab 
- Olga Grajek-Górecka 
- Bernadeta Borkowska 
- Andrzej Basarab 
- Mirosław Dziewiałtowicz 
- Krzysztof Grzywnowicz 

Dyskusja dotyczyła par. 2 ust. 3 regulaminu, par. 3 punkt q – odpady wielkogabarytowe – 
określenie w sztukach czy w wadze, sprecyzowania zapisu odnośnie opon rolniczych, 
wartości dot. ilości sztuk w paragrafie 3, wycofania projektu w celu dopracowania zapisów, 
odniesienia regulaminu do uchwał dotyczących odpadów podjętych przez gminę, ograniczeń, 
które są zapisane w regulaminie, terminu wejścia w życie uchwały, spójności zapisów 
regulaminu z uchwałami dot. odpadów, ograniczeń, które spowodują, że odpady będą 
wywożone do lasu. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie sposobu świadczenia usług przez 
Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych na terenie Gminy Ustronie 
Morskie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, 
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Tomasz Rymaszewski 
PRZECIW (1) 
Olga Grajek-Górecka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Krzysztof Grzywnowicz, Anna Sianos , Andrzej Staszak 
NIEOBECNI (5) 
Andrzej Basarab, Hanna Caban, Roman Marciniak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 
Opinia pozytywna. 
 
Przerwa: 05:25:37 – 05:31:20 
 
 

14. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Kołobrzeskiego zadania 
zarządzania publicznego drogami powiatowymi zlokalizowanymi na terenie Gminy 
Ustronie Morskie. Czas rejestracji: 05:31:40 – 05:35:38 

Projekt uchwały przedstawiła Inspektor Magdalena Karwas. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Andrzej Staszak 
- Bernadeta Borkowska 
- Magdalena Karwas 

Dyskusja dotyczyła kosztów, jakie poniosła gmina w związku ze sprzątaniem dróg. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Kołobrzeskiego 
zadania zarządzania publicznego drogami powiatowymi zlokalizowanymi na terenie 
Gminy Ustronie Morskie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof 
Grzywnowicz, Marek Leciaho, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Anna Sianos  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Andrzej Staszak 
NIEOBECNI (5) 
Andrzej Basarab, Hanna Caban, Roman Marciniak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 
Opinia pozytywna.  
 
15. Lokalizacja miejsc parkingowych na terenie Gminy Ustronie Morskie. Czas 
rejestracji: Czas rejestracji: 05:35:39 – 05:48:40. 

Informację przedstawiły Anna Pietkowska i Magdalena Karwas z referatu IK.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Anna Pietkowska 
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- Marek Leciaho 
- Olga Grajek-Górecka  
- Tomasz Rymaszewski 
- Bernadeta Borkowska 
 
Dyskusja dot. poszerzenia strefy parkowania na ulicy Granicznej w kierunku działki 401/1, 
możliwości dofinansowanie bezpiecznych miejsc na trenie gminy, aktywnych przejść, 
przebudowy ulicy Rolnej, przejścia przy przedszkolu, chodnika wzdłuż Koszalińskiej, 
połączenia Kolejowej z Polną. 
 
16. Strefa płatnego parkowania na terenie Gminy Ustronie Morskie. Czas rejestracji: 
05:48:41 – 06:17:57. 

Informację dot. poszerzenia lokalizacji oraz podniesienia stawek przedstawiła Magda Karwas.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Magdalena Karwas 
- Olga Grajek-Górecka 
- Krzysztof Grzywnowicz 
- Anna Pietkowska 
- Zenon Wajgert 
- Marek Leciaho 
- Mirosław Dziewiałtowicz 
- Tomasz Rymaszewski 
- Andrzej Staszak 

Dyskusja dotyczyła wydłużenia okresu postoju parkometrów na ulicy Kościuszki od maja do 
września czy października, planowanych nowych miejsc postojowych, miejsc postojowych na 
ulicy Osiedlowej, które zostaną nowo wybudowane – wciągniecie do strefy, opłaty za cały 
tydzień na parkingach poza pasem drogowym, stawek na tych parkingach, opłaty za 
parkowanie w niedziele i sobotę, odrzucenie opłaty za parkowanie w niedzielę, przerzucenia 
samochodów z ulic na parkingi przy GOSIR, zróżnicowania stawki, aby ludziom opłacało się 
parkować na dużych parkingach, kwot uzyskanych z parkometrów, parkingu przy kościele, 
podzielenia parkingów na strefy i zróżnicowania stawki, zasadności parkingu na Okrzei, 
dochodów ze sprzedaży karnetów na parking przy Heliosie i ulicy Kościuszki, celowości 
strefy płatnego parkowania - rotacyjności samochodów, postawienia stojaków na rowery ze 
środków z parkingów, wytyczenia miejsc na ul. Wojska Polskiego - przy boisku, na 
wysokości poczty i przy kościele, wejścia w porozumienie ze starostwem, szlabanów przy 
dużych parkingach, poszerzenia strefy o ulicę Okrzei i Targową, wydłużenia opłaty na 
Kościuszki i B. Chrobrego, organizacji ruchu, stawki dla pracownika, terminu przedłożenia 
uchwał. 

17. Miejsca wyznaczone do handlu w pasie nadmorskim. Czas rejestracji: 06:17:58 – 
07:22:37 

Informację przedstawiła Inspektor Magdalena Karwas. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Olga Grajek-Górecka 
- Magdalena Karwas 
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- Bernadeta Borkowska 
- Marek Leciaho 
- Zaproszony Gość 
- Tomasz Rymaszewski 
- Mirosław Dziewiałtowicz 
- Krzysztof Grzywnowicz 
 
 

Dyskusja dot. zasad ubiegania się o zajmowanie pasa drogowego, parametrów zajmowania 
chodnika na cele handlowe, liczby kontroli przeprowadzonych w 2019r., ilości stoisk 
handlowych na terenie gminy, konieczności wprowadzenia jasnych zasad dot. możliwości 
wystawiania się na chodniku, zatrudnienia osoby do kontrolowania stoisk, narzucania kar 
osobom wystawiającym się nielegalnie, stanowiska urzędu, aby nie dawać zezwoleń na 
handel na chodniku, możliwości prowadzenia handlu w ramach swojej nieruchomości w 
granicach drogi, pobierania opłaty targowej od wielkości stoiska, miejsc zawartych w 
komunikacie, opinii mieszkańców do komunikatu zawartego na stronie gminy, poszerzenia 
miejsc handlowych, wystawiania stolików przy budce z lodami, ograniczenia handlu w 
miejscach, gdzie jest wąsko i jest problem z przejściem, umożliwienia handlu w miejscach 
gdzie nie jest to ograniczające. 

Przerwa: 07:11:05 – 07:19:27 

Głosowano wniosek formalny o wydanie opinii pozytywnej w sprawie poszerzenia 
komunikatu o trzy punkty handlowe, o które wystąpili mieszkańcy na warunkach 
określonych przez zarządcę drogi – wniosek Radnego Marka Leciaho 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof 
Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 
Anna Sianos , Andrzej Staszak 
NIEOBECNI (4) 
Andrzej Basarab, Hanna Caban, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 
Opinia pozytywna.  

Głosowano w sprawie miejsc wyznaczone do handlu w pasie nadmorskim po zmianie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof 
Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 
Anna Sianos , Andrzej Staszak 
NIEOBECNI (4) 
Andrzej Basarab, Hanna Caban, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 
Opinia pozytywna. 
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18. Projekt uchwały w sprawie zmiany Programu zwalczania barszczy kaukaskich na 
terenie Gminy Ustronie Morskie. Czas rejestracji: 07:22:38 –  

Projekt uchwały przedstawiła kierownik referatu IK Anna Pietkowska. 

Dyskusja – brak. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany Programu zwalczania 
barszczy kaukaskich na terenie Gminy Ustronie Morskie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Mirosław Dziewiałtowicz, Ewelina Gabryszewska, Olga Grajek-Górecka, Krzysztof 
Grzywnowicz, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, 
Anna Sianos , Andrzej Staszak 
NIEOBECNI (4) 
Andrzej Basarab, Hanna Caban, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 
Opinia pozytywna.  
 
19. Zamknięcie posiedzenia. Czas rejestracji: 07:24:18 – 07:24:30 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący komisji zamknął wspólne 
posiedzenie stałych komisji Rady Gminy Ustronie Morskie.  

 
 

 

Przewodniczący wspólnego posiedzenia komisji 
Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Andrzej Staszak 

  

 
 

Przygotował(a): Joanna Korczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


